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Írásbeli kérdé s

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

„Hányan dolgoznak az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program végrehajtásának
keretében?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf Józse f
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszter úr részére . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország uniós fejlesztési forrásai felhasználásának alapvető sikere többek között az
intézményrendszer működésében rejlik, melynek főbb elemei : a körültekintő bírálati döntés, a
gyors szerződéskötés és a kifizetés . A hatékony felhasználás előfeltétele tehát egy megfelel ő
létszámú és működőképes intézményrendszer megléte. A korábban várt eredmények
elmaradása, és az utána következő vizsgálatok rávilágítottak több esetben is a z
intézményrendszer hiányosságaira . Annak érdekében, hogy Magyarország valóba n
haszonélvezője lehessen az Európai Unió által nyújtott felzárkózási esélynek, kérném a
következő kérdések megválaszolását :

• Hányan dolgoznak az Új Magyarország Vidékfejlesztési Program végrehajtásá t
lebonyolító intézményrendszer keretében (Mez őgazdasági és Vidékfejlesztési Hivatal,
hálózatok, pályázati bírálók, monitoring bizottságok stb .)?

• Hányan dolgoznak köztisztviselőként és hányan megbízási szerződéssel?
• Hányan kapják a fizetésüket magyar költségvetési, illetve uniós forrásból ?
• A 2010-es költségvetésben mennyi az említett dolgozóknak a hazai költségvetés i

forrásból, illetve az uniós forrásból származó bér juttatása?

Budapest, 2009 . november 4 .
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